
Aloite nykyisen rataverkon käyttömahdollisuuksista joukkoliikenteessä 

Raitiotie- ja superbussi- innostuksen hallitessa keskustelua keskustan Turun 
valtuustoryhmä toivoo, että joukkoliikenneratkaisuja tarkastellaan monipuolisesti, 
ennakkoluulottomasti ja kuntarajat ylittäen. 

Turun rautatieasemalta lähtee moneen eri suuntaan aktiivisessa käytössä olevia 
rautatieyhteyksiä sekä rataverkosto, joista säännöllinen liikenne on poistunut. Tätä 
rataverkostoa käytetään kuitenkin yhä mm. tilapäisissä tavarakuljetuksissa ja 
nostalgisissa henkilökuljetuksissa. Valmista rataverkostoa tulisi voida käyttää 
tehokkaammin sekä Turun kaupungin lähiliikenteessä että seutuliikenteessä. Nykyisin 
on jo raideyhteys moneen lähiöön, joista väkirikkaimpia ovat Varissuo ja Lauste. 
Lisäksi on muistettava se, että rataverkoston varrelle on mahdollista suunnitella uusia 
asuinalueita samaan tapaan kuin pääkaupunkiseudulla ja muualla maailmassa on 
tapahtunut. 

Edellä olevaan viitaten keskustan Turun valtuustoryhmä esittää, että kaupunki 
selvittää myös mahdollisuudet käyttää nykyistä rataverkostoa osana tulevaa 
joukkoliikenneratkaisua. 
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